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نماینده مردم کرج: 
ساخت خانه های ۲۵ متری با فرهنگ 

ایرانی-اسلامی ما مغایرت دارد

علیرضا عباسی، نماینده مردم کرج، فردیس و 
اشتهارد در مجلس، با بیان مخالفت با ساخت 
نوع  این  که  داشت  اظهار  متری  خانه های ۲۵ 
ساخت وسازها با فرهنگ ایرانی و اسلامی مردم 
مغایرت دارد و نباید اجرایی شود. وی تأکید کرد 
که مشکلات مسکن به دلیل ترک فعل های دهه 
۹۰ ایجاد شده و نیازمند پیگیری جدی از سوی 
دولت و دستگاه قضایی است. علیرضا عباسی، 
نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس 
شورای اسلامی، به صراحت اعلام کرد که ساخت 
خانه های ۲۵ متری با ارزش ها و فرهنگ ایرانی-
چنین  اجرای  اجازه  و  داشته  مغایرت  اسلامی 
اشاره  ادامه  در  او  داد.  نخواهند  را  طرح هایی 
کرد که مسأله مسکن به دلیل ترک فعل ها و 
به   ۹۰ دهه  در  مدیران  نادرست  سیاست های 
بحرانی جدی تبدیل شده است. عباسی با تأکید 
بر ضرورت پیگیری دستگاه قضایی در این زمینه، 
اظهار داشت: »مشکلات امروز مسکن به دلیل 
عدم اقدام و ترک فعل هایی است که در دهه ۹۰ 
توسط مدیران وقت صورت گرفته است. دستگاه 
قضایی باید به این مسئله ورود کرده و از تکرار 
انتخابات  آستانه  در  بی نتیجه  وعده های  چنین 
جلوگیری کند.« عباسی، که عضو هیئت علمی 
دانشگاه تهران نیز هست، با اشاره به عملکرد 
دولت ها  »وقتی  گفت:  گذشته  دولت های 
عمل  وظایفشان  به  خود  مسئولیت  زمان  در 
نمی کنند، رفع مشکلات ناشی از این ترک فعل ها 
نیازمند زمان بیشتری است. مسائل ایجاد شده 
طی ۸ سال یک دولت، با اقدامات دو ساله قابل 
حل نیست و دولت ها باید توجه داشته باشند 
که عملکرد ضعیف گذشته چگونه موجب بحرانی 
افزود:  او  است.«  شدن وضعیت مسکن شده 
دولت های  عملکرد  از  باید  چهاردهم  »دولت 
پیشین عبرت بگیرد و به خصوص از مشکلاتی 
که در دهه ۹۰ برای مردم ایجاد شد، درس بگیرد. 
این مشکلات باید با برنامه ریزی اصولی و دقیق، 
به ویژه در حوزه مسکن، مورد توجه قرار گیرند.« 
ایرانی- فرهنگ  بر  تأکید  با  کرج  مردم  نماینده 

اسلامی مردم، صراحتاً اعلام کرد که طرح هایی 
نظیر ساخت خانه های ۲۵ متری با فرهنگ کشور 
مجلس  »در  کرد:  بیان  وی  ندارند.  همخوانی 
میلیون  یک  سالانه  دولت  که  کرده ایم  مصوب 
تا  بسازد  مختلف  روش های  از  مسکونی  واحد 
ناترازی موجود در عرضه و تقاضا جبران شود. 
اما مسکن باید شرایط خاصی داشته باشد و باید 
مطابق با فرهنگ ایرانی و اسلامی مردم طراحی 
مانند  مقیاس  کوچک  خانه های  ساخت  شود. 
۲۵ متری در تضاد با این فرهنگ است و دولت 
باید فوراً جلوی چنین طرح هایی را بگیرد.«عباسی 
همچنین به ضرورت در نظر گرفتن پیوست های 
فرهنگی و اجتماعی در ساخت مسکن کارگری 
اظهار  و  کرد  اشاره  دانشجویی  خوابگاه های  و 
که  ساخت وسازهایی  در  باید  »حتماً  داشت: 
برای کارگران در نزدیکی شهرک های صنعتی یا 
مناطق ویژه اقتصادی انجام می شود، پیوست های 
فرهنگی و اجتماعی در نظر گرفته شود. تناسب 
باید  ایرانی-اسلامی  فرهنگ  با  این ساختمان ها 
برخی  به  مجلس  نماینده  این  باشد.«  اولویت 
خانه های  ساخت  عادی سازی  برای  تلاش ها 
با  افراد  »برخی  گفت:  و  کرد  اشاره  کوچک 
ساخت  همچون  موضوعاتی  کردن  مطرح 
این  خانه های ۲۵ متری، به دنبال عادی سازی 
از فضای موجود  و  نوع ساخت وسازها هستند 
بهره برداری می کنند. این موضوع باید به دقت 
بررسی و پیگیری شود تا چنین اقدامات مغایری 
با فرهنگ ایرانی ترویج نشود.«در پایان، عباسی 
تأکید کرد: »خانه های بسیار کوچک مقیاس با 
فرهنگ ایرانی و اسلامی سازگار نیستند. ما به 
مخالف  متری   ۲۵ خانه های  ساخت  با  شدت 
داد چنین طرح هایی  نخواهیم  اجازه  و  هستیم 
اجرا شود. این نوع ساخت وسازها نه تنها مشکل 
مسکن را حل نمی کنند، بلکه باعث بروز مشکلات 
جدیدی در حوزه فرهنگی و اجتماعی نیز خواهند 
شد.« نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد با 
بیان اینکه مسکن باید با شرایط و فرهنگ جامعه 
همخوانی داشته باشد، مخالفت خود را با ساخت 
خانه های کوچک مقیاس اعلام کرد. وی تأکید 
باید از عملکرد گذشته عبرت  کرد که دولت ها 
بگیرند و در ساخت مسکن، توجه به هویت و 

فرهنگ ایرانی-اسلامی را اولویت قرار دهند.

پایان یافتن عملیات ساخت و نصب 
ایستگاه تقویت فشار چشمه خوش

یافتن  پایان  با   : ابتکار    – کرمانشاه – کرمی 
عملیات ساخت و نصب ایستگاه تقویت فشار 
چشمه خوش فرآیند راه اندازی ایستگاه با ورود 
به  خوش  چشمه  میدان  نفت  همراه  گازهای 
ایستگاه  آغاز و  بعد از 1۵ سال گاز وارد ایستگاه 
تقویت فشار چشمه خوش شد. به گزارش پایگاه 
اطلاع رسانی شرکت نفت مناطق مرکزی ایران ، 
مهندس مهدی حیدری مدیر عامل این شرکت 
زیست  محیط  از  صیانت  اهمیت  به  اشاره  با 
اظهار  نفت  گازهای همراه  از  بهینه  استفاده  و 
داشت  : با تلاش شبانه روزی متخصصان این 
شرکت و شرکت  پیمانکار این پروژه ،مشعل واحد 
مناطق عملیاتی  از  برداری چشمه خوش  بهره 
شرکت تابعه بهره برداری نفت و گاز غرب ، در 
آستانه خاموشی است و کمپرسورهای ایستگاه  
تقویت فشاریکی پس از دیگری تست و در حال 
راه اندازی هستند. وی افزود : عملیات اجرایی 
این پروژه با هدف جمع آوری گازهای همراه نفت 
و جلوگیری از آلودگی محیط زیست و هدر رفت 
سرمایه های ملی بیش از 1۵ سال پیش آغاز شد 
ولی به جهت  مشکلات مالی و قراردادی متوقف 
و تبدیل به پروژه ای سنواتی گردیده بود.در سال 
14۰1 با برنامه ریز ی های صورت گرفته ،  ضمن 
پروژه،عملیات  قبلی  پیمانکاران  تکلیف  تعیین 
اجرایی آن  مجددا به صورت EPCF و با شرکت 
پترو پالایش دهلران احیا شد و عملیات ساخت 
و راه اندازی پایان یافت .عملیات راه اندازی این 
ایستگاه با ورود گاز به چرخه فرآیندی ایستگاه 
انجام رسیده  و کمپرسورها در حال تست  به 
عملکردی هستند. بر اساس این گزارش ، طرح 
ایستگاه تقویت فشار گاز چشمه خوش با هدف 
جمع آوری گازهای همراه نفت و تامین خوراک 
NGL-31۰۰ به میزان ۷۰  میلیون فوت مکعب 
احداث شده است و این طرح نقش بسزایی در 
مدیریت و استفاده بهینه از گاز استحصالی دارد .

آغازعملیات اجرایی گاز رسانی 
به دو روستای »حاجی بیک علیا و 

سفلی« سایت قدیم در کلاله
خانوارهای ساکن در سایت قدیم روستاهای 
کلاله  و سفلی« شهرستان  علیا  بیک  »حاجی 
آغاز شد مدیرعامل شرکت گاز گلستان گفت: 
امروز با حضور استاندار و دیگر مسولین استانی 
عملیات اجرایی گاز رسانی به خانوارهای ساکن 
علیا  بیک  »حاجی  روستاهای  قدیم  سایت  در 
و سفلی« شهرستان کلاله آغاز شد.به گزارش 
افزود:  طالبی  گلستان،علی  گاز  عمومی  روابط 
با توجه به نگاه ویژه دولت نسبت  به توسعه 
پایدار و خدمت رسانی به مناطق کم برخوردار 
و جبران عقب  ماندگی ها، شرکت گاز گلستان 
و  دست  دور  روستاهای  به  گازرسانی  روند 
صعب العبور را به عنوان یکی از شاخص ترین 
دارد.مدیرعامل  کار  دستور  در  خود  اقدامات 
شرکت گاز استان گلستان با اشاره به اهمیت 
تأمین انرژی پاک به ویژه در روستاها و مناطق 
محروم و نقش آن در رونق اقتصادی و حفظ 
محیط زیست استان، بیان کرد: بااجرای  بیش 
از ۵1۰۰ مترشبکه گاز رسانی و با اعتباری بالغ بر 
۵۰ میلیارد ریال بیش از ۵۲۰ خانوار دو روستا از 

نعمت گاز خدادادی بهره مند می شوند.

بلوار معراج فاز ۷، به نام خبرنگار 
مزین شد

از  قدردانی  پاس  به  و  نمادین  اقدامی  در 
از  یکی  رسانه،  اصحاب  ارزشمند  تلاش های 
معابر اصلی بلوار معراج در فاز ۷ مهستان به نام 
این  نامگذاری شد. شهردار مهستان  "خبرنگار" 
اقدام را گامی در راستای تجلیل از نقش کلیدی 
خبرنگاران در اطلاع رسانی و شفافیت اجتماعی 
گلرخی،  علی   - خبرنگارما  گزارش  به  دانست. 
شهردار مهستان، در اقدامی ارزشمند و به نشانه 
بی وقفه  تلاش های  و  کلیدی  نقش  از  تقدیر 
اصحاب رسانه، از نامگذاری یکی از معابر اصلی 
بلوار معراج فاز ۷ به نام "خبرنگار" خبر داد. این 
تصمیم به منظور تجلیل از نقش برجسته رسانه ها 
در حوزه اطلاع رسانی و شفافیت اجتماعی گرفته 
شده و نمادی از قدردانی جامعه از زحمات این 
به  اشاره  با  مهستان  است. شهردار  فعال  قشر 
انتخاب این بلوار خاطرنشان کرد که بلوار معراج 
آن  اهمیت  و  برجسته  موقعیت  دلیل  به  فاز ۷ 
وی  است.  انتخاب شده  منطقه شهری  این  در 
به  بتواند  نامگذاری  این  که  کرد  امیدواری  ابراز 
تلاش های  از  جامعه  قدردانی  از  نمادی  عنوان 

خستگی ناپذیر رسانه ها و خبرنگاران تلقی شود.

فرهاد فرهودی با اعلام این خبر اظهار کرد: اگر 
مدارس  نوسازی  یابد  تخصیص  و  تامین  رقم  این 
این توانایی را دارد تا ظرف 1.۵ سال آینده، همه این 

مدارس را نوسازی و مستحکم سازی کند.
در  ناایمن  مدارس  بیشترین  اینکه  بیان  با  وی 
تبریز واقع هستند، گفت: تعدد فضاهای آموزشی 
و همچنین عدم تمایل خیران به ساخت مدرسه در 
این شهر به دلیل برخی مشکلات دست و پاگیر، از 
دلایل بالابودن رقم مدارس ناایمن در این شهر است.
فرهودی با بیان اینکه اول مهر باشکوهی خواهیم 
داشت، افزود: در ۶ ماهه اول امسال هر سه روز یک 
باب مدرسه افتتاح و تحویل آموزش و پرورش شده 
که شامل ۶1 پروژه آموزشی با 31۶ کلاس درس است 
و برای ساخت این مدرسه ها ۶ هزار و ۵۰۰ میلیارد 

ریال هزینه شده است.
وی ادامه داد: یک هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال از این 
هزینه ها از سوی خیران تامین و پرداخت شده و 

بقیه توسط دولت هزینه شده است
مدیرکل نوسازی مدارس آذربایجان شرقی از وجود 
1۹۹ طرح آموزشی نیمه تمام در استان خبر داد و 
گفت: از مجموع ۵1۲ طرح نیمه تمام که در استان 
وجود داشت 313 طرح شامل یکهزار و 3۶۸ کلاس 
تحویل شده  پرورش  و  آموزش  به  و  تکمیل  درس 
است. فرهودی نقش خیران در تکمیل این طرح ها 
را مهم توصیف کرد و افزود: به منظور پاسداشت 
خدمات خیران مدرسه ساز، جشنواره خیران مدرسه 
ساز استان ۲۶ مهر در تالار پتروشیمی تبریز برگزار 
می شود و قبل از این روز نیز در شهرستان های 
میانه، سراب، بناب، مرند و میانه نظیر این مراسم 

برگزار خواهد شد.
کریم  مدرسه  روز  این  در  همچنین  افزود:  وی 
آذربایجان به عنوان نماد خیران مدرسه ساز از سوی 
دولت با زیربنای هزار و ۸۰۰ مترمربع افتتاح می شود.
فرهودی به تعهدات خیران مدرسه ساز در سال 
های اخیر اشاره و اظهار کرد: تعهد خیران در سال 
گذشته ۹ هزار و ۲4۰ میلیارد ریال بود که این رقم در 
۶ ماه نخست امسال به ۹ هزار و ۸۰۰ میلیارد ریال 

رسیده و بیش از تعهد سال گذشته است.
وی تحقق این ارقام در استان را نشانه همراهی 
خیران با نوسازی مدارس و توجه آنان به امر مدرسه 
سازی عنوان کرد و افزود: در سایه این همراهی ها و 
همکاری ها و همچنین حمایت های دولت و تلاش 
کارکنان اداره کل نوسازی، میانگین سرانه آموزشی 

بیش از کشوری است.

فرهودی بیان کرد: متوسط سرانه آموزشی کشور 
در حال حاضر ۵.۲۸ مترمربع است در حالی که این 
رقم در استان ۵.۶1 متر مربع بوده و این رقم در پایان 

پنج سال آینده به ۶.1 مترمربع افزایش می یابد.
ریال  میلیارد   1۵۰ و  یکهزار  خرید  از  فرهودی 
تجهیزات برای مدارس استان در سال گذشته منتهی 
به مهرماه خبر داد و گفت: از این رقم ۸1۰ میلیارد 
ریال امسال خریداری شده و 4۰۰ میلیارد ریال آن 

برای تجهیز هنرستان ها هزینه شده است.
وی ادامه داد: در سال جاری برای هنرستان های 
استان 11 دستگاه سی ان سی با ۲1۰ میلیارد ریال 
هزینه کرد خریداری شده و ۹ دستگاه توزیع شده 
است. وی افزود: همچنین 1۰ درصد از کل هزینه را 
صرف تجهیز مدارس استثنایی و خرید تجهیزات برای 

این مدارس کرده ایم و در ۶ ماه دوم نیز توجه ویژه 
ای به این مقوله خواهیم داشت.

مدیرکل نوسازی آذربایجان شرقی از اجرای طرح 
شهید عجمیان در مدارس که یک طرح مشارکتی 
است خبرداد و گفت: بار اصلی تامین اعتبار این 
طرح با نوسازی مدارس بوده و با مشارکت گروه های 
جهادی، خیران مدرسه یار و انجمن اولیا و مربیان 

اجرا می شود.
 3۸۰ طرح  این  اجرای  برای  داد:  ادامه  فرهودی 
میلیارد ریال برای بهسازی و شاداب سازی هزار و 
صد مدرسه با هفت هزار کلاس درس هزینه شده 
و می شود و تاکنون ۵۲۸ مدرسه در قالب این طرح 

بهسازی شده اند.
وی همچنین از اعتبار ویژه یک هزار و ۶۲۰ میلیارد 

ریالی دولت برای تعمیرات مدارس استان خبر داد 
و افزود: این اعتبار تا شهریور ماه برای آماده سازی 
مدارس شامل سرویس های بهداشتی، شیرآلات، 

آسفالت، ایزوگام و رنگ کاری هزینه می شود.
فرهودی با بیان اینکه 31۹ مدرسه کانکسی)اتاقکی( 
در استان وجود دارد، گفت: قرار نیست همه این 
مدارس را با ساختمان آموزشی جایگزین کنیم زیرا 
تعداد نفرات این مدارس سال به سال متفاوت بوده 
و کم و زیاد می شود. وی ادامه داد: این مدارس 
در قالب طرح شهید پناهی ساماندهی می شود و 
از مرداد سال 14۰1، حدود ۶۶ مدرسه  آمار،  طبق 
مستقل بالای 1۰ نفر در استان ثبت شده است که 
فقط شامل یک کانکس)اتاقک( هستند و ساختمان 

دیگری وجود ندارد.

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان خبر داد

برگزار ی جشنواره خیران مدرسه ساز آذربایجان شرقی ۲۶ مهر در تبریز  
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی از ناایمن بودن ۲۰ درصد از مدارس استان خبر داد و گفت: برای ایمن و مستحکم سازی 

این مدارس نیازمند ۲۵۰ هزار میلیارد ریال هستیم.

 از مجموع 
512 طرح 
نیمه تمام 

که در استان 
وجود داشت 

313 طرح 
شامل یکهزار 
و 368 کلاس 
درس تکمیل 

و به آموزش و 
پرورش تحویل 

شده است

و فاضلاب  : مدیرعامل شرکت آب  فر  زاهدان محمد شکوهی 
سیستان و بلوچستان گفت: تسریع پروژه های آبرسانی در سیستان 
و بلوچستان نیازمند نگاه ویژه نمایندگان مجلس جهت اختصاص 

ردیف مناسب در قانون بودجه است.
علیرضا قاسمی بیان کرد: بروز بحران آب در سیستان در پی عدم 
تحقق حق آبه هیرمند از کشور همسایه یکی از دغدغه های جدی ما 

در سال های اخیر بوده است.

وی افزود: برای رفع این نگرانی، سه پروژه در سطح وزارت نیرو 
آب  تأمین  اضطراری  طرح  پروژه ها  این  از  یکی  که  شد  تعریف 

سیستان و زاهدان از منطقه دشتک است.
این مقام مسئول ادامه داد: در همین راستا اقدام هایی از جمله 
حفر و تجهیز چندین حلقه چاه، اجرای خطوط انتقال، ایستگاه های 
پمپاژ، خطوط برق رسانی و جاده های دسترسی و در نهایت احداث 
آب شیرین کن به ظرفیت 1۰۰ هزار مترمکعب در شبانه روز امکان 
انجام شده  اقدام های  با مجموع  اضافه کرد:  صورت گرفت . وی 
تامین آب در شرایط نبود آب ذخیره در چاه نیمه در این منطقه ها 

فراهم شده است.
قاسمی با بیان این که کلیه مراحل اجرایی این طرح طی گزارش های 
متعدد به مردم اعلام شده است، اظهار کرد: همچنین طی چندین 
مرحله امکان بازدید معتمدان، بزرگان و ریش سفیدان منطقه از 
طرح اضطراری تامین آب فراهم و نحوه انجام کار و روند پیشرفت 
پروژه گزارش شد. وی گفت: انتقال آب به مرکز دهستان سفیدابه 
نیز از پروژه های مهم اجرایی شرکت آب و فاضلاب در شمال استان 
است که امسال با پیگیری انجام شده در ردیف طرح های آبرسانی 
ملی روستایی در سیستان توسط سازمان برنامه و بودجه لحاظ شده 
است تا برای تکمیل طرح بتوان از ردیف های ملی علاوه بر اعتبارات 

استانی کمک گرفت.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان افزود: 
لوله گذاری  از ۶۰ کیلومتر عملیات  تاکنون بیش  این طرح  برای 
خطوط انتقال و شبکه توزیع اجرا شده و تکمیل خط انتقال به میزان 

۶.۵ کیلومتر، اجرای خطوط برقرسانی و ایستگاه های پمپاژ در دستور 
کار قرار دارد که پیش بینی می شود با تخصیص به موقع اعتبارات 

مطابق برنامه زمان بندی تکمیل و وارد مدار بهره برداری شود.
وی با بیان این که طرح آبرسانی به شهرهای  سیستان با ۹4 
درصد پیشرفت از طرح های اولویت دار وزارت نیرو است، گفت: 
با توجه به شرایط منطقه بخش اعظمی از عملیات شامل آبگیر 
چاه نیمه 3، تصفیه خانه سیستان، ایستگاه های پمپاژ و حدود 14۰ 
کیلومتر خطوط انتقال اصلی و فرعی و ۵1 هزار متر مکعب مخزن 

ذخیره تکمیل شده و در مدار بهره برداری قرار دارد.
پیگیری  نیازمند  اقدام ها  باقی  انجام  که  این  بیان  با  قاسمی 
نمایندگان جهت اختصاص ردیف مناسب در قانون بودجه است، 
افزود: برای تکمیل طرح 3۰۰ میلیارد منابع مالی نیاز است، با این 
وجود این طرح برای اعتبار متوقف نشده و همه اجزای آن که قابلیت 
بهره برداری داشته، در مدار قرار دارد و مانع بروز مشکل کمبود آب 

شرب در نقاط مختلف سیستان شده است.
وی اظهار کرد: ۲۵ درصد قرارداد محرومیت زدایی در موضوع 
آب شرب روستایی به سیستان و بلوچستان تعلق دارد، اما به دلیل 
توزیع نامناسب اعتبار این ردیف ملی، طرح جهاد آبرسانی در استان 
و در منطقه سیستان نیمه فعال شده و برای حل موضوع نیاز است 
نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی در تصویب اعتبارات 

توجه ویژه ای به این مهم داشته باشند.
وی تاکید کرد: طرح های متعدد آبی برای تامین، انتقال و توزیع 

آب در منطقه سیستان در دستور کار وزارت نیرو قرار دارد.

وژه های آبرسانی در سیستان و بلوچستان نیازمند نگاه ویژه نمایندگان مجلس  تسریع پر

رئیس شورای شهر کرج:
پروژه های منطقه ۶ با جدیت در حال پیگیری است

مسعود محمدی، رئیس شورای شهر کرج، با تأکید بر اهمیت توجه به مناطق کمتر توسعه یافته، اعلام کرد که پروژه های زیرساختی 
مهمی در منطقه ۶ در حال اجراست. وی همچنین از حمایت کامل مدیریت شهری و دستگاه های اجرایی برای پیشبرد این پروژه ها 
خبر داد. مسعود محمدی، رئیس شورای اسلامی شهر کرج، در نشست مشترک با شهردار و مدیران منطقه ۶ و اصحاب رسانه، 
از پیشرفت قابل توجه پروژه های عمرانی و زیرساختی این منطقه خبر داد. وی با تقدیر از تعامل خوب میان شهرداری، نیروهای 
انتظامی و دیگر نهادهای اجرایی، گفت: »منطقه ۶ یکی از مناطقی است که مدیریت شهری با جدیت به مسائل آن ورود کرده 

و خوشبختانه امروز شاهد پیشرفت های چشمگیری در این منطقه هستیم.«
محمدی در ادامه افزود: »اعضای محترم شورای شهر و کمیسیون های مختلف، به ویژه کمیسیون برنامه و بودجه، حمایت های 
خوبی از پروژه های عمرانی این منطقه داشته اند. به عنوان نمونه، لایحه تملک خیابان نهم در منطقه ۶ که ظرف ۲4 ساعت 

تصویب شد، نشان دهنده عزم جدی مدیریت شهری برای حل مشکلات محلی و رضایت شهروندان است.«
وی به برخی پروژه های مهم در منطقه اشاره کرد و افزود: »پروژه های زیرساختی مانند خیابان نهم و خیابان شهید شمس، از جمله 
طرح هایی هستند که گره های ترافیکی و مشکلات دسترسی شهروندان را حل خواهند کرد. همچنین، تلاش داریم که پروژه خط تندرو اتوبوس و بزرگراه شمالی 

را با سرعت بیشتری پیش ببریم تا این منطقه به بهترین شکل ممکن به امکانات مدرن شهری دسترسی داشته باشد.«
محمدی تأکید کرد: »نگاه ویژه ای به مناطق کمتر برخوردار داشتیم و در همین راستا، بودجه های لازم به مناطق مانند منطقه ۶ تخصیص داده شده است. 
خوشبختانه مردم از این پروژه ها رضایت دارند، و این رضایت را از حضور پررنگ شهروندان در مراسم های افتتاحیه و تعاملشان با مدیریت شهری متوجه 
می شویم.« رئیس شورای شهر همچنین به مشکلات شهروندان منطقه گلدشت اشاره کرد و گفت: »از ابتدای دوره ششم مدیریت شهری، مراجعات زیادی از 
سوی شهروندان گلدشت داشتیم. خوشبختانه بودجه ای برای رفع مشکلات این منطقه تخصیص یافت و پروژه های مهمی نیز در حال اجرا هستند که رضایت 
شهروندان را به دنبال دارد.« محمدی در پایان با اشاره به اهمیت احداث پارک های محلی، گفت: »پروژه ساخت پارک مادر و کودک در منطقه ۶ با جدیت در 
حال پیگیری است. این پروژه که در فضایی به مساحت حدود ۶.4 دهم هکتار در حال اجراست، تا پایان سال جاری به بهره برداری خواهد رسید و فضای مناسبی 

برای شهروندان این منطقه فراهم خواهد کرد. امیدواریم این پروژه، پیش از شروع فصل سرد به اتمام برسد تا مردم از آن بهره مند شوند.«
وی در پایان از تمامی دستگاه های اجرایی و نهادهای نظارتی درخواست کرد که در کنار شهرداری، برای حل مشکلات باقی مانده در این منطقه همکاری کنند و 
افزود: »همکاری همه جانبه دستگاه های اجرایی و نظارتی برای تسریع در اجرای پروژه های شهری، کلید موفقیت در بهبود کیفیت زندگی شهروندان خواهد بود.«

در مراسمی با حضور شهردار کرج و مدیران شهری
پروژه اتصال بزرگراه شهید ناصر بخت به شهرک های گلدشت و بهشت سکینه به بهره برداری رسید

در مراسمی با حضور شهردار کرج و مدیران شهری، پروژه مهم اتصال بزرگراه شهید ناصر بخت به شهرک های گلدشت و بهشت 
سکینه به بهره برداری رسید. این پروژه با هدف کاهش ترافیک و بهبود دسترسی مناطق غرب کرج اجرا شده است.

به گزارش خبرنگار ما- مهیا حسن آبی -در مراسمی که با حضور مهرداد کیانی، شهردار کرج، و دیگر مدیران شهری برگزار شد، 
پروژه مهم اتصال بزرگراه شهید ناصر بخت به شهرک های گلدشت و بهشت سکینه به طور رسمی به بهره برداری رسید. این 
پروژه که با هدف کاهش بار ترافیکی در منطقه غرب کرج اجرا شده است، به عنوان یکی از اقدامات مهم مدیریت شهری در 

جهت بهبود وضعیت ترافیکی و توسعه زیرساخت ها در این کلانشهر به شمار می آید.
مهرداد کیانی، شهردار کرج، در این مراسم با تبریک به شهروندان بابت افتتاح این پروژه مهم، از تلاش های مستمر همکاران 
خود در شهرداری تشکر کرد. وی اظهار داشت: »شهرداری به عنوان نهادی خدمت گذار، وظیفه دارد تا زیرساخت های لازم برای 
بهبود کیفیت زندگی شهروندان را فراهم کند و در این راستا طی ماه های اخیر شاهد اجرای پروژه های عمرانی متعددی در سطح شهر 

بوده ایم که امید داریم باعث رضایت مندی بیشتر مردم شود.«
کیانی در ادامه به پروژه های دیگری که در منطقه ۶ کرج اجرا شده، اشاره کرد و افزود: »بوستان تفریحی خطی حاشیه بلوار شهید رجایی، تفرجگاه جنگلی 
محله جوادآباد و معبر اتصال خیابان ۲۲ بهمن به بلوار شهید ناصربخت از جمله پروژه هایی هستند که با هدف ارتقای کیفیت زندگی شهروندان و ایجاد فضاهای 
سبز و تفریحی به بهره برداری رسیده اند.« شهردار کرج با تأکید بر لزوم توجه ویژه به مناطق کمتر توسعه یافته گفت: »در این دوره از مدیریت شهری، تلاش 
کرده ایم تا به محله هایی که پیش از این کمتر مورد توجه قرار گرفته بودند، توجه بیشتری داشته باشیم. به عنوان مثال، پروژه تکمیل بلوار ناصربخت که سال ها 
نیمه کاره رها شده بود، اکنون تکمیل و آماده استفاده است.« وی همچنین به مشکلاتی همچون ساماندهی بازار هفتگی محله جوادآباد و جمع آوری نخاله های 
ساختمانی اشاره کرد و اعلام کرد که دستورات لازم برای رفع این مشکلات صادر شده است. کیانی در بخش دیگری از سخنان خود به اجرای طرح BRT اشاره 
کرد و گفت: »علیرغم برخی انتقادات، این طرح با استقبال خوبی از سوی شهروندان مواجه شده است و روزانه بیش از صد هزار نفر از این سیستم حمل ونقل 
عمومی استفاده می کنند.« شهردار کرج همچنین با اشاره به فعالیت های گسترده عمرانی در این کلانشهر تصریح کرد: »کرج هم اکنون به یک کارگاه بزرگ از 
فعالیت های عمرانی تبدیل شده است. بیش از یک هزار پروژه کوچک و بزرگ در سطح شهر در حال اجراست که این نشان از عزم جدی مدیریت شهری برای 
توسعه و آبادانی کرج دارد.« وی همچنین به پروژه مترو کرج اشاره کرد و افزود: »با توجه به اهمیت حمل ونقل عمومی، پروژه مترو کرج با جدیت در حال پیگیری 
است و پیشرفت های قابل توجهی در اجرای ایستگاه های مختلف داشته ایم. اعتبارات و برنامه ریزی های لازم نیز برای تکمیل این پروژه در نظر گرفته شده است.«

ابتکار - ماهان فلاح: پایانه های مرزی جلفا و نوردوز در پنج ماهه اول سال 
جاری شاهد تردد بیش از 11۲ هزار و ۶۰۰ دستگاه وسائط نقلیه سنگین            
بوده اند. مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان با اعلام این خبر 
افزود: در این مدت ۲3 هزار و ۶۰۰ دستگاه کامیون ایرانی و ۲۷ هزار و 3۰۰ 
کامیون خارجی از مرز جلفا تردد کرده اند که این آمار11 درصد نسبت به 

مدت مشابه سال قبل افزایش داشته است.
اورجعلی علیزاده گفت: در همین مدت میزان محموله های ترانزیت 
ورودی و خروجی از مرز جلفا 3۷۸ هزار و 1۰۰ تن بوده است که نسبت به 

مدت مشابه سال قبل ۷ درصد افزایش داشته است. 

 مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اضافه کرد: در پنج ماه اول سال جاری ۲۶ هزار و ۹۰۰ 
دستگاه کامیون ایرانی و 34 هزار و ۷۰۰ کامیون خارجی از مرز نوردوز تردد کرده اند که این آمار ۸ درصد 

نسبت به مدت مشابه سال قبل افزایش داشته است.
علیزاده گفت: در همین مدت میزان محموله های ترانزیت ورودی و خروجی از مرز نوردوز 1۲۶ هزار و 

۵۰۰ تن بوده است که نسبت به مدت مشابه سال قبل 3۰ درصد افزایش نشان می دهد. 
وی ادامه داد: در این مدت ۶۰ هزار و ۶۰۰ مسافر ایرانی و خارجی  از پایانه مرزی جلفا و ۲3۲ هزار و ۶۰۰ 

مسافر ایرانی و خارجی از پایانه مرزی نوردوز تردد کرده اند.
وی اضافه کرد: در این بازه زمانی ۲ هزار و ۹۲۶ دستگاه اتوبوس ایرانی و خارجی از پایانه های مرزی جلفا 

و نوردوز تردد کرده اند.

با رشد 11 درصدی رقم خورد
افزایش تردد وسائل نقلیه سنگین باری از پایانه های مرزی جلفا و نوردوز


